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Commissie VWS

Aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Plaats en datum: Den Haag, 7 oktober 2020
Betreft: Verzoek om een reactie van de minister van VWS te vragen op het artikel 

'Mondkapjesbeleid verpleeghuizen was vooral ingegeven door schaarste'
Ons kenmerk: 2020Z18208

Geachte heer de Jonge,

De vaste Kamercommissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft vandaag naar aanleiding van 
een 
e-mailprocedure besloten u te verzoeken om een kabinetsreactie op het artikel 'Mondkapjesbeleid 
verpleeghuizen was vooral ingegeven door schaarste' (https://fd.nl/economie-
politiek/1359587/mondkapjesbeleid-verpleeghuizen-was-vooral-ingegeven-door-schaarste). Ook wordt 
u door de commissie verzocht om deze reactie nog voor het eerstvolgende plenaire debat over de 
ontwikkelingen rondom het coronavirus aan de Kamer te doen toekomen.

Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over.

Hoogachtend,

Bij afwezigheid van de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

Mw. J. Bakker
Adjunct-griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport

https://fd.nl/economie-politiek/1359587/mondkapjesbeleid-verpleeghuizen-was-vooral-ingegeven-door-schaarste
https://fd.nl/economie-politiek/1359587/mondkapjesbeleid-verpleeghuizen-was-vooral-ingegeven-door-schaarste

